



College of Health Sciences

Department of Nursing: BSN Program

Albyan Newspaper Publication: التمريض دراسة على المواطنين من إقبال: « البيان » ل الفجيرة جامعة مدير
“Female citizens are interested in studying nursing”

Source link: <https://www.albyan.ae/uae/education/2022-02-16-1.4371063>

Translation App: Google Translate



Prof. Sameh Ghwanmeh



Dr. Corrien Van Belkum



Amna Karam (Emirati)



Maryam Alhashemi (Emirati)



Yasmin Fathy (Egyptian)



Arteulia (Kosovo)

الكعبة عائشة - الفجيرة
التاريخ: 16 فبراير 2022

الفجيرة جامعة مدير غوانمه سامح الدكتور الأستاذ كشف لدراسة المواطنين قبل من إقبالاً هنالك أن، «البيان» ل الأسرة وعي لتنامي وذلك، بالجامعة التمريض تخصص، قوتها أثبتت التي، الإنسانية المهنة هذه بأهمية، الإماراتية أن إلى لافتاً. «كورونا» جائحة ظل في الهام دورها وأظهرت جاذبية وتعزيز لتشجيع استراتيجية خطة وضعت الجامعة دراسة على الإقبال نسبة تزيد أن متوقعاً، التمريض مهنة المقبلة السنوات خلال، الجامعة في التمريض.

وأحدث، التخصصات أفضل تتبنى الجامعة أن غوانمه ويين، الدولة رؤية مع وتماشياً. التعليم متطلبات لدعم التقنيات المهن كأحد، التمريض مهنة تمكين في السباق ومبادراتها بادرت، الصحية الرعاية نظم في والرئيسة الاستراتيجية مع، التمريض علوم في البكالوريوس برنامج بإطلاق الجامعة 2022-2021. الأكاديمي للعام الأول الدراسي الفصل بداية.

وطالبت طلاب 109 استقطبت الجامعة بأن غوانمه وأفاد في القبول معايير عليهم تنطبق ممن دفعة أول في، تمريض على مبتكر محاكاة مركز في التعلم مرحلة باشروا، الجامعة، والعملية العلمية الوسائل بأفضل ومدعوم، طراز أحدث المتخصصة الأكاديمية الكوادر أمهر يد على.

استثنائية جهود

قسم رئيس بيلكوم فان كورين الدكتورة قالت، جانبها ومن أثبتت، العالمية الأوضاع إن: الفجيرة بجامعة التمريض فيها بذلت التي، الصحي النظام في التمريض مهنة أهمية فيروس أزمة مواجهة في استثنائية جهوداً التمريض الكوادر عالٍ بقدر تحظى، التمريض مهنة أن جانب إلى، «كورونا» النظام في مكانتها وترسيخ، الدولة في والأولوية الاهتمام من استحداث على، الفجيرة جامعة حرصت، وعليه، الصحي محاكاة مركز وافتتاح، الصحية العلوم كلية في التمريض قسم جيد بشكل للقسم المنتسبين لإعداد، حديث.

استراتيجيات 3 على يعتمد، المحاكاة مركز أن وأضافت على: وثانياً، للمساحة الأمثل الاستخدام: أولاً، فريدة مبتكرة: وثالثاً، بالزجاج ومغلقة خاصة الأسرة مساحات تكون أن محاكاة لدى بنماذج، المائية الولادة حمامات يتضمن ومنتورة متحركة.

عالية للمرضى محاكاة جهاز 20 يوجد أنه وأوضحت تحاكي، للمرضى محاكاة أجهزة، وبالتالي، الدقة ومتوسطة ونظام، مهمة مدرب 19 جانب إلى، الواقعيين المرضى الطبية المعدات من كبير وعدد، الممرضات استعداد على البصري السمعي التعلم إدارة وأدوات، المتخصصة في الأعضاء وظائف وعلم التشريح ومختبر، الإنترنت شبكة الافتراضي الواقع.

Source: Fujairah - Aisha Al Kaabi
Date: February 16, 2022

Sameh Gwanmeh, Director of the University of Fujairah, revealed to "Al-Bayan" that there is a demand by female citizens to study the nursing specialty at the university, due to the growing awareness of the Emirati family, of the importance of this humanitarian profession, which has proven its strength, and demonstrated its important role in light of the "Corona" pandemic. Pointing out that the university has developed a strategic plan to encourage and enhance the attractiveness of the nursing profession, expecting that the demand for nursing studies at the university will increase in the coming years.

Gwanmeh indicated that the university adopts the best specializations and the latest technologies to support educational requirements. In line with the state's vision and its pioneering initiatives in empowering the nursing profession, as one of the key and strategic professions in health care systems, the university initiated the launch of the Bachelor of Nursing Sciences program, with the beginning of the first semester of the academic year 2022-2021.

Gwanmeh stated that the university had attracted 109 male and female nursing students, in the first batch of those who met the university's admission criteria, who began the learning phase in an innovative, state-of-the-art simulation center, supported by the best scientific and practical means, by the most skilled academic cadres.

Extraordinary efforts

For her part, Dr. Corinne van Belkom, Head of the Nursing Department at the University of Fujairah, said: The global situation has proven the importance of the nursing profession in the health system, in which nursing cadres made exceptional efforts in facing the Corona virus crisis, in addition to the fact that the nursing profession enjoys a high level. Of interest and priority in the country, and consolidating its position in the health system, and accordingly, the University of Fujairah was keen to develop the Nursing Department in the College of Health Sciences, and to open a modern simulation center, to prepare the department's affiliates well.

She added that the simulation center relies on 3 unique innovative strategies, first: the optimal use of space, second: that the bed spaces be private and closed with glass, and third: it includes water birth pools, with models of animated and advanced simulation dolls.

She explained that there are 20 high- and medium-accuracy patient simulators, and therefore, patient simulators that simulate real patients, along with 19 task trainers, a nurse call system, a large number of specialized medical equipment, online audio-visual

جاذبة مهنة

جائحة أن، للتمريض الأولى الدفعة من طلبة أوضح، بدورهم للتخصص وجذبهم، المهنة أهمية أظهرت، «19 كوفيد»

لحي التمريض اخترت: «كرم آمنة المواطنة الطالبة وقالت خاصة، لعبته الذي والحيوي المهم ودورها، المهنة لهذه الدفاع لخط أساسياً دائماً كونه، «كورونا» جائحة خلال في استثنائية جهوداً التمريضية الكوادر بذلت حيث، الأول تلبية في، ملهماً إنسانياً نموذجاً مقدمين، الفيروس مواجهة الأوقات كافة في الواجب نداء

ومعرفة علم

،الدولة أوائل من، فتحي السيد ياسمين الطالبة وأما مهنة إلى انضمامها أن فترى، %99 نسبة على والحاصلة التي، المهنة هذه في علماً زادها، الفجيرة بجامعة التمريض، غنية تعليمية تجربة أنها وأشارت، استثنائية بأنها وصفتها الدعم جانب إلى، ومتميزاً المستوى عالي تعليمياً أكسبتها أن ياسمين وتتمنى، الجامعة أسانذة من والتشجيع والإرشاد في لتقف، المهم المجال هذا في المعرفة من الكثير تنهل الصحية الرعاية تقديم في الأولى الصفوف في المستقبل للمرضى

كبير دور

فكرة أتتني: الهاشمي سعيد مريم الطالبة تقول، وبدورها الكبير الدور لمست بعدما، التمريض تخصص إلى الانضمام، تردد دون فقررت، «كورونا» أزمة خلال التمريضية للكوادر حماساً زادني الذي الأمر، تخصصي هو المجال هذا يكون أن متخصص تعليمي كادر يد على التجربة هذه لخوض وشغفاً وكنت، موفقاً اختياري كان، الحمد ولله، الفجيرة جامعة في التمريض قسم الصحية العلوم كلية في الأولى الدفعة ضمن ولكنني، مشواري بداية في زلت ما أنني ورغم، بالجامعة الذي، المهم المجال هذا في الحديثة التعلم مهارات اكتسبت الاستجابة وسرعة الأداء كفاءة على يعتمد

بدراسة تجربتها، كوسوفو من ارتيوليا الطالبة ووصفت التدريس طاقم وأن، رائعة بأنها، الفجيرة جامعة في التمريض بذل في رغبة يجعلها الذي الأمر، الحماس بداخلهم يزرع لها ويمثل، جديد هو ما كل لاكتساب، الجهد من المزيد في التعليمية مهاراتها إبراز خلاله من تود، تحدياً التخصص توفره ما أن وتجد، بالمرضى الشاملة للعناية، التمريض علوم ومختبرات، متطورة وأجهزة، حديثة مرافق من الجامعة ويجعلهم، التمريضية مهاراتهم من يعزز، للمحاكاة ومركز بكفاءة للعمل المستقبل في جاهزين

learning management tools, anatomy laboratory and anatomy science. Member functions in virtual reality.

Attractive profession

In turn, students from the first batch of nursing explained that the "Covid 19" pandemic showed the importance of the profession, and attracted them to specialize.

Citizen student Amna Karam said: "I chose nursing because of my love for this profession, and the important and vital role it played, especially during the "Corona" pandemic, as it was an essential supporter of the first line of defense, as the nursing staff made exceptional efforts in confronting the virus, presenting an inspiring human model, in meeting Call of duty at all times.

Knowledge and knowledge

As for the student, Yasmine Al-Sayed Fathi, one of the first in the country, and a 99% score, she believes that joining the nursing profession at the University of Fujairah increased her knowledge in this profession, which she described as exceptional, and indicated that it is a rich educational experience, which earned her a high-level and distinguished education, in addition to Support, guidance and encouragement from university professors, and Yasmine hopes to gain a lot of knowledge in this important field, to stand in the future in the first ranks in providing health care to patients.

A big role

In turn, student Maryam Saeed Al-Hashemi says: The idea of joining the nursing specialty came to me, after I felt the great role of nursing cadres during the "Corona" crisis, so I decided without hesitation, that this field be my specialty, which increased my enthusiasm and passion to go through this experience at the hands of an educational staff A specialist at the University of Fujairah, and, praise be to God, my choice was successful, and I was among the first batch in the College of Health Sciences, Nursing Department at the university, and although I am still at the beginning of my career, I have acquired modern learning skills in this important field, which depends on the efficiency of performance and speed of response.

The student, Arteulia from Kosovo, described her experience studying nursing at the University of Fujairah as wonderful, and that the teaching staff instills enthusiasm within them, which makes her willing to make more effort, to acquire everything that is new, and the specialization represents a challenge for her, through which she would like to highlight her learning skills. In Nursing Sciences, for the comprehensive care of patients, and you find that the modern facilities, advanced equipment, laboratories and simulation center provided by the university enhance their nursing skills, and make them ready in the future to work efficiently.